
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 2 listopada 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo- Spolecznej - Pani Helena Rusak

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak o godz. 10:10 otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na wprowadzenie zmIany w

projekcie uchwaly w sprawie przyjecia darowizny. Zmiana tresci § 2, który otrzymuje brzmienie:

Darowizna, o której mowa w § 1 zostala przekazana przez mieszkanców Woli Zaradzynskiej

zgodnie z zalacznikiem.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - poprosila o wyrazenie zgody na zniesienie z proponowanego

porzadku obrad 3 ostatnich projektów uchwal, ze wzgledu iz solectwo Nowa Gadka nie ma obecnie

swojego soltysa. Solectwo nie mialoby swojego inkasenta. Wybory soltysa odbeda sie dnia 4

listopada 2010 r.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca Komisji - Pani Helena Rusak postawila wniosek o

zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze 'czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 12 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzila

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LXXI Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie zaopiniowania projektów uchwal Sejmiku Województwa Lódzkiego w

sprawie ograniczenia dzialalnosci Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki

Zdrowotnej PABIAN-MED w Pabianicach



3.2. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie fotela ginekologicznego dla

SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie

3.3. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie defibrylatora dla SP ZOZ

"Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie

3.4. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok (658 zl)

3.5. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 2548 zl)

3.6. w sprawie przyjecia darowizny ( 26 000 zl)

3.7. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok (302600 zl)

3.8. w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na 2011 rok

3.9. w sprawie okreslenia stawek podatku od srodków transportowych

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.1.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - Urzad Marszalkowski jest organem prowadzacym SP ZOZ

PABIAN-MED. Urzad Marszalkowski wnioskuje o zaopiniowanie projektu uchwaly dotyczacej

ograniczenia dzialalnosci SP ZOZ PABIAN-MED, poprzez likwidacje w jego strukturze

organizacyjnej "Poradni Osteoporozy" oraz "Poradni Chorób Wewnetrznych".

Radna Anna Szczesniak- Rydz - powiedziala, ze jest to jedynie fOffi1alnosc, uporzadkowanie

spraw. Nie wplywa to na uslugi skierowane do pacjentów. Fundusz wyszedl z zalozenia, iz lódzkie

osrodki w pelni realizuj a polityke osteoporozy.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

'-.../ zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy przekazania w uzyczenie fotela

ginekologicznego, o wartosci 12 600 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.
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Ad. 3.3.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy przekazania w uzyczeme

defibrylatora, o wartosci 11 883,16 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.4.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy zmian w budzecie Gminy Ksawerów.

Wartosc darowizny - 658 zl, z przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów

( budowa sieci wodno- kanalizacyjnej w ul. Szerokiej i Jeczmiennej w Ksawerowie ).

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.5.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy zmian w budzecie Gminy Ksawerów.

Wartosc darowizny - 2 548 zl, z przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów ( budowa

sieci wodno- kanalizacyjnej w ul. Szerokiej i Jeczmiennej w Ksawerowie ).

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy wyrazenia zgody na prZYJeCIe

darowizny rzeczowej w postaci dokumentacji technicznej budowy sieci kanalizacji sanitarnej wraz

z przy kanalikami w ul. Hubala w Ksawerowie. Darowizna zostala przekazana przez mieszkaI1ców

Woli ZaradzYI1skiej zgodnie z zalacznikiem do uchwaly. Wartosc darowizny 26 000 zl.
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Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy wszyscy mieszkancy sa ujeci w zalaczeniu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projektem sa objeci wszyscy mieszkancy, natomiast na liste

zostali wpisani jedynie mieszkancy, którzy dokonali wplaty.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.7.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

2010 rok, zwiekszenie planu dochodów i wydatków w wysokosci 302 600 zl. Srodki finansowe

pochodza z wplywu z podatku z tytulu cywilno- prawnych. Powyzsza kwota zostaje przekazana na:'-./

budowa przylacza kanalizacji sanitarnej wraz z przepompownia do budynku urzedu

utrzymanie punktów swietlnych

przesuniecia pomiedzy dzialami na utrzymanie prywatnego przedszkola i gimnazjum

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.8.

-../Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy okreslenia stawek w podatku od

nieruchomosci na 2011 rok. Wójt Gminy przedstawila wartosci podatków jakie obowiazywaly w

roku 2010 oraz propozycje nowych wartosci na rok nastepny 2011. Dodatkowo Wójt Gminy

obrazowo przedstawila wartosci podatków jakie obowiazuja w gminach sasiadujacych.

Wzrost wartosci zwiazany jest ze wzrostem poziomu inflacji o 2,4.

Radna Maria Wróbel - zaproponowala, aby stawke dotyczaca prowadzenia dzialalnosci

gospodarczej pozostawic bez zmian. Mialoby to na celu zachecanie do prowadzenia dzialalnosci na

terenie Gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, ze zmiany sa to jedynie sprawy kosmetyczne.

Osoby prowadzace dzialalnosc gospodarcza posiadaja odpowiednia kwote pieniedzy.

Radna Bozena Ziólkowska - zaproponowala, aby w takim wypadku pozostawic wszystkie

dotychczasowe stawki podatków.



Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze niektórzy z róznych przyczyn wybieraja sobie miejsce

prowadzenia dzialalnosci gospodarczej. Czasami uwarunkowane jest to wysokoscia podatku.

Radna Helena Rusak - powiedziala, ze wplywy z podatków sa czescia budzetu jednostki.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, iz nalezy zachowac równosc podmiotów.

Radny Stefan Jedraszek - powiedzial, ze jest to tylko wzrost o 2,4 - co nie bedzie stanowilo dla

wlascicieli podmiotów gospodarczych znacznej róznicy, a jednak po skumulowaniu calosci podatku

dla gminy jest to znaczaca kwota.

Skarbnik Robert Zwierzynski - po pozostawieniu dotychczasowych wartosci podatków bedzie to

strata dla gminy na kwote ok 110 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 8 radnych, glosów przeciwnych - 3 ,'-.../

glosów wstrzymujacych sie - 1.

e radny Piotr Kuznicki wstrzymal sie od glosu; radna Maria Wróbel, radna Barbara Wódka, radny

Zbigniew Pluta glosowali przeciw)

Ad. 3.9.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly dotyczy okreslenia stawek podatku od

srodków transportowych. Wskaznik podniesienia wartosci podatku 02,4.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze nie zgadza sie z Panem Przewodniczacym w kwestii

lokalizowania dzialalnosci gospodarczej. Rejestrujac dzialalnosc zwraca sie uwage na wysokosc

podatku. Radny wyrazil swoja prosbe, aby racjonalnie okreslac poziom wysokosci podatku, aby

zachecac do prowadzenia dzialalnosci gospodarczej na terenie Gminy Ksawerów. Radny"--.../

powiedzial, iz doskonale wie, jakie sa koszta zwiazane z prowadzeniem dzialalnosci gospodarczej.

Skarbnik Robert Zwierzynski - zwrócil uwage, iz wlasciciele reguluja podatek w momencie

kiedy gmina ma wystawic zaswiadczenie o niezaleganiu w oplatacn. W pozostalych przypadkach sa

bardzo duze zaleglosci w uregulowaniu podatków.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zwrócila uwage, iz Gmina Ksawerów nie dziala wbrew

podmiotom gospodarczym. Na terenie Gminy Ksawerów dziala obecnie 800 przedsiebiorców.

Przez pewien okres czasu podatek od srodków transportu nie byl podnoszony. Wójt Gminy

powiedziala, iz nalezy pamietac, ze wplywy z budzetu panstwa sa coraz mniejsze, a niestety

podrozala energia, utrzymanie placówek oswiaty bardzo drogo kosztuje.

Radna Maria Wróbel - zapytala jaka jest wysokosc w Gminie Ksawerów dlugu podatku od

srodków transportowych?



Skarbnik Robert Zwierzynski - wysokosc dlugu wynosi 255 500 zl + odsetki, które stanowia ok.

170000 zl.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - powiedzial, iz zadna firma na terenie Gminy Ksawerów z

powodu wysokosci podatku nie zostala rozwiazana.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 8 radnych, glosów przeciwnych - 2 ,

glosów wstrzymujacych sie - 2.

e radny Piotr Kuznicki oraz radny Zbigniew Pluta wstrzymali sie od glosu; radna Maria Wróbel oraz

radna Barbara Wódka glosowaly przeciw)

Ad. 4.

W punkcie 'Sprawy rózne i wniesione' brak chetnych do zabrania glosu.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 11:1O zamknela wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

~&~
Marta Ziólkowska

Zalaczniki:

l. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LXXI Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla
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